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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:272 Byggandet av Norrbotniabanan

Bygget av Norrbotniabanan kommer att binda ihop Umeå och Luleå samt skapa 
förutsättningar för en fungerande gods- och persontågsförbindelse längs norra 
Norrlands kust. När banan är färdig kommer den att halvera restiden mellan 
städerna och expandera regionen. Detta är speciellt viktigt i så pass 
exportberoende län som Västerbotten och Norrbotten, där avstånden mellan 
råvara, tillverkning och marknad ofta är långa. 

Tidigare i år lovade statsminister Stefan Löfven att bygget av Norrbotniabanan 
skulle bli av, då han slog fast att sträckan mellan Umeå och Luleå ska byggas. 
Trots det löftet har regeringen inte avsatt några medel för byggandet av 
Norrbotniabanan. Näringslivet och befolkningen i Norrbotten och Västerbotten 
är i behov av nya infrastruktursatsningar och väntar på att regeringen sätter 
spaden i backen. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:  

Vid vilken tidpunkt avser regeringen att påbörja byggandet av 
Norrbotniabanan?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-12
Besvaras senast
2016-01-18


